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 2006 ינואר 10יום שלישי    
  -לכבוד

 ראש עיריית הרצליה
 יעל גרמן 'גב

 
  שטחים באזור החוףחילופי: הנדון

 

 
 ,יעל שלום

 
נת לבצע וו מתככי עיריית הרצליהשורת ידיעה בסוף השבוע האחרון התפרסמה בתק

 .מיועדת למלונאות אשר חילופי שטחים בקרקע
 
 הידיעה העירייה מתכננת חילופי שטחים בין שטח שמיועד למלונאות באזור המבואה י"עפ

 שייעודה ישונה  כאשר הכוונה הינהלוןושל חוף השרון לבין החנייה הציבורית של חוף זב
 .לבנייה למגורים

 
נו מאמינים שהעיר הרצליה צריכה וראויה להיות עיר מובילה על מפת התיירות של א

 .זאת הסיבה שלקחתי על עצמי לעמוד בראש ועדת תיירות וחוף הים, ישראל
 

לכן הופתעתי לראות כתבה בעיתון שממנה משתמע שהעירייה מתכוונת לוותר על שטח 
 .מלונאות לטובות בנייה למוגרים

 
ות לאזורי אנולכבודך יש רקורד גדול במאבק נגד הפיכת אזורי מל, יעמדובר במהלך מפת

 .   מגורים
 

ישנה דרישה אשר נראית בשטח להקמת בתי וים במצב הנוכחי בתי המלון בהרצליה מלא
 לכל גריעה של בשל האמור אין לתת יד , )ראה מלון אכדיה ומרינה הרצליה(המלון נוספים 

 !רים מלונאות לטובת בנייה למגוישטח
 
 לכל תוכנית שנוגעת לנושא התיירות  מלאףשותאבקש להיות , ר ועדת תיירות וחוף הים"כיו

 .גם בעניין זה , בהרצליה
 

 ,בברכה
 יריב פישר

 חבר מועצת העיר
 ר וועדת תיירות וחוף ים"יו


